
Varför behöver vi jobba med det här?

 Hög andel äldre befolkning

 Andelen äldre väntas öka framöver

 Undvikbar slutenvård – över medel 

för primärvården 

 Våra mest sjuka äldre har insatser 

från såväl primärvård som kommun 

och ofta flera kroniska diagnoser

Hur ska vi göra för att försöka nå 

vårt mål?

 Mäta/följa undvikbar sjukhusvård

 Skapa mötesplatser med kvalitet 

och syfte

 SAFE-projektet
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Vad har vi lärt oss?

 Tydligare dialog kring mötesplatsernas… 

 Syfte

 Innehåll

 Form

 Deltagare

 Frekvens

 Förväntningar

…ger tydliga resultat!

♥ Struktur kring omhändertagandet och 

översyn av våra sköra patienter via SAFE 

medför ökad kvalitet för såväl patient som 

personal. 

Vad vill vi uppnå?

 Minska andelen undvikbar 

slutenvård

 Ett tätare och bättre samarbete 

med kommunens personal på 

olika nivåer

Hur blev det?

 Andelen undvikbar slutenvård sjönk mellan 2020 –

oktober 2022 och vårdcentralens medeltal närmade 

sig primärvårdens

 Översyn av nuvarande samarbete och mötesplatser 

och planering inför framtida samarbete 

Vad har hänt sen? Fortsatt arbete under 2023

 Nya mötesplatser på olika nivåer, primärvård –

kommun

 Gemensamma uppsamlingsträffar för samsyn 

 I uppföljningsmätning (nov -22 – juli -23) hade 

Sävsjö i medeltal 13% undvikbara inläggningar i 

jämförelse med primärvårdens 15%. Se diagram 

nedan.

 Startat arbete med SAFE-studien

Från höga nivåer under pandemin har medelvärdet 

närmat sig primärvårdens medel för undvikbar 

slutenvård

Medeltalet för undvikbar slutenvård har fortsatt att 

minska under slutet av 2022 och fram till och med 

juli 2023 och Sävsjö har nu lägre medeltal än 

primärvården.


